
REKREACIJSKA KOŠARKA
Tudj v naši občini smo na pobudo občinske ZTKO organizirali rekreadj-

sko košarkaško iekmovan)e. Na uslanovnem sestanku so bili prisotni delevci
ZTKO in predstavniki nasfopajočih ekip. Izvotili smo podkomisijo za rekrea-
cijsko košarko, evidentirali vse ekipe in se dogovorili o poteku in načinu tek-
movanja.

Tekmovanja so se že prtcela in po-
Zanimanje za tako rekreacijo je

zelo veliko, saj se je prijavilo kar 22
ekip, največ iz delovnih organizacij
in klubov naše občine, nekaj pa tudi
od drugje. Moštva, ki so se samo-
stojno formirala in prijavila, že tek-
mujejo. Pozivamo pa jih, da se čim-
prej povežejo s krajevno skupnostjo,
v kateri živijo.

tekajo na igriščih TVD Partizan
Moste in Zelena jama. Ker je število
mostev veliko, se bodo ekipe pome-
rile samo v enem medsebojnem sre-
čanju, čeprav bodo ligo igrale spo-
mladi in jeseni.

Po začetnih kolih lahko ugotovi-
mo, da ta oblika rekreacije koristi
zdravju posameznikov pa pozitivno

vpliva tudi na družbenem področju,
saj združuje naše občane. Tekmova-
nja potekajo v pravem borbenem
duhu in brez kakršnihkoli inciden-
tov, ki smo jih vajeni v profesional-
nem športu.

Kritični gledalec bo morda zapazil
nekatere pomanjkljivosti v organiza-
ciji, vendar se moramo zavedati, da
je takšen način rekreacije organizi-
ran pač v naši občini. Med tekmova-
njem v letošnji ligi si bomo nabrali
novih izkušenj, ki jih bomo upošte-
vali v naslednji igralni sezoni.

TONE KRUŠIC


